
Ref. GENERALFORSAMLING 2021 

13. juni i Sø Søby 
 
 

Antal deltagere:   Fysisk 10 /video 4 i alt 14 

 

Pkt. 1 Valg til dirigent: 

Tanja Andersen valgt 

Pkt. 2: Valg af Referent:  

Steen Larsen valgt 

Pkt. 3 Valg af stemmetæller: 

Kim Kastog og Sarah Nielsen valgt 

Pkt . 4 Formandens beretning: 

Se bilag 1 

Beretningen er taget efterretning. 

Pkt. 5 udvalg aflægger beretning: 

Udstillingsudvalget. 

Se bilag 2 

Spørgsmål:  

Tina: er det samme pris i Skærbæk.  

Katharina: Ja det er det, vi følger DKK’s satser 

Kåringsudvalget: 

Se formandens beretning. 

Der er desuden uddannet 2 nye figuranter (ikke i DHK med DKK), så det bliver lettere at finde mandskab til 

afholdelse af DKK og U MB. 

Brugshundeudvalget 

Se formandens beretning 

Der er brugsprøve d. 26. juni og så fortsætter fællestræning efter sommerferien 

Michael: der var faktisk DM i 2020, hvor der var 2 deltagere. (det var i 2019) 

Der har været afviklet besøg i Search House der deltog 6 i går og der planlægges endnu et besøg i efteråret, 

Avlsudvalget: 

Tanja gennemgik året og nye planer.  

Se bilag 3 

Spørgsmål: 

Omk. Lister over godkendte avlshanner på hjemmesiden, så opfordres til at der kun laves en liste, som er 

med billede. 

Den lille liste fjernes og der laves et tydeligere link til siden med godkendte avlshanner 

Inge: er det muligt at liste dem i forhold til alder, så de yngste er øverst. – det vil der blive taget hensyn til 

ved de kommende lister. 
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Tina: RZV´s database, hvorfor er den lukket for andre. 

RZV har valgt at lukke adgang, fordi andre lande ikke har bidraget til ajourføring af sygdomshistorikken, 

Danmark har afleveret.  

Som det er i dag, så har vi stadigvæk mulighed for at få hjælp. 

Michael: Stor ros for at få jeres arbejde med at udgive pixelsbog. 

Inge: Vi skal huske at ændringer i avlskåringsreglement og hvalpeanvisning, skal godkendes på GF. 

Michael: bestyrelsen skal til næste generalforsamling kikke på ovenstående og måske arbejde for at ændre 

vedtægterne, så der ikke skal en GF-beslutning til at ændre. 

Tanja: vil gerne have, at vejledning offentliggøres og så kan alle se vejledning og så kan alle medlemmer 

komme med kommentar og så tages det op på næste generalforsamling. 

Det GF ikke noget imod. 

Alle beretninger tager til efterretning 

Pkt. 6 Godkendelse af det reviderede regnskab 

Niels gennemgik regnskabet for 2020. 

Se bilag 4. 

Der er kommentar fra revisorerne om, at der fremover skal være tydeligere beskrivelser under de enkelte 

kommentar til udgifterne, ellers intet. 

Niels orienterede om årsagerne til det store overskud, men også om de øgede udgifter til afholdelse af 

mentalbeskrivelser. 

Inge: der var ingen udgifter til blad – Niels; det er rigtigt. 

Niels: det er vigtigt at regnskab for 2020 ikke bliver retningsgivende for kommende regnskab. Det er ikke 

klubbens formål at skabe en formue. 

Niels: I år kan det ikke undgås at klubben kommer til betale negative renter. 

Andreas: Der har i 2020 været en øget udgift til opdatering af MB banerne i henhold til reglerne fra DKK. 

Tina: det vil være godt at bruge lidt ekstra ressourcer på f.eks. fællestræning, Search House og andre 

medlemsarrangementer. 

Regnskab godkendt 

Pkt. 7 Behandling af indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag 

Pkt. 8 Valg af formand:   

Steen Larsen genvalgt 

Valg til bestyrelsen:  

Katharina Gaca genvalgt 

Valg af suppleant:  

Tina Kastoft valgt  

Tak til Laila 

Valg af revisor:  

Susanne Bagger Sørensen genvalgt 
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Valg af revisorsuppleant:  

Helle Mortensen genvalgt 

Pkt. 9 Fremtidig virksomhed: 

På nuværende tidspunkt er der ikke fastsat arrangementer for 2022, men der er meget fokus på de kommende 

arrangementer, afholdelse af IHF-mødet i Skærbæk, der lige nu er tilmeldt 7 lande, men forhåbentlig med et 

par ekstra og med planlægning af udstillingen i forlængelse af IHF-mødet.  

Til udstillingen vil der være brug for hjælpere med afvikling af udstillingen, og hvis man har tid og lyst, skal 

man kontakte Katharina Gace. 

Pkt. 10 

Peter: Der var spørgsmål omk. Økonomi i forbindelse med afholdelse i Seach House og her giver klubben et 

tilskud. 

Inge: Hvornår har AU planlagt at afholdelse af opdrætter dag?  

Tanja: vi forventer at det bliver inden for det næste år, hvis der er positive tilbagemeldinger for afholdelse af 

denne dag. 

Tanja: Stor opfordring til alle medlemmer om, at indberette til AU om sygdomme, da det er med til at holde 

vores race sund. 

Inge: Fortalte om en anden hundeklub, som har en mentorordning. Inge har printet deres regler ud til AU. 

Tanja: Tusinde tak, dem vil vi kikke nærmere på 

Der var ikke flere emner, hvorefter dirigenten afsluttede generalforsamlingen med tak for god ro og orden. 

Steen; Tak for til Tanja for flot styring af årets generalforsamling. 

 

Ref. godkendt af dirigenten 

 

 

  

____________________________________________________ 

                                            Dirigent 

                                     Tanja Andersen 

 

 

 

 

 

 


